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zo zasadnutia Komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania 

pri Mestskom zastupiteľstve v Senci, 

konaného dňa 28.02.2023 

Prítomní: Peter Kmeť, Mgr. Michal Krajčovič, Ing. Róbert Podolský, Alexandra 

Ferančíková, Ing. Marián Ištvánfí, Bc. Marek Šranko, Ing. Mária Hudáková, 

Ing. Vladimír Lysičan, Ing. Boris Tušer, Bc. Marek Šmihel ,Ladislav Stolárik, 

Eduard Kubala 

Ospravedlnený: Peter Árva, Ing. Marián Ištvánfi (ospravedlnený dodatočne) 

Začiatok zasadnutia komisie: 13:00 h 

1. Otvorenie 

Peter Kmeť - na zasadnutí komisie privítal prítomných členov komisie a prizvaných hostí. 

Svoju neúčasť na komisii ospravedlnili Peter Árva, Ing. Marián Ištvánfi 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba podpredsedu komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania 

3. Prerokovanie Návrhu zadania územnoplánovacieho podkladu „Urbanistická štúdia 

rekreačnej zóny Slnečné jazerá - Senec“ 

4. Správa cestovného ruchu Senec s.r.o. - Žiadosť o prenájom parkovacích miest Kováč 

5. Správa cestovného ruchu Senec s.r.o. - Návrh na spoplatnenie parkovania na 

Lichnerovej ul. 

6. Priority mesta v rozvoji cyklistickej infraštruktúry 

7. Rôzne 

8. Záver 

Hlasovanie: 

Za: 7, protv.O, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 (p. Árva, p Ištvánfi); 

2. Voľba podpredsedu komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania 

- Peter Kmeť - predložil návrh na podpredsedu komisie cestovného ruchu dopravy a 

parkovania - navrhuje Mgr. Michala Krajčoviča.
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Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci prerokovala návrh 

predsedu komisie Petra Kmeťa voľby podpredsedu Komisie cestovného ruchu, dopravy a 

parkovania s návrhom za podpredsedu komisie pána Mgr. Michala Krajčoviča. 

Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci volí / schvaľuje p. Mgr. 

Michala Krajčoviča za podpredsedu Komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania. 

Hlasovanie: 

Za: 7 ,proti:0, zdržal sa:0, neprítomní: 2 (p. Árva, p. Ištvánfi); 

3. Návrh zadania územnoplánovacieho podkladu „Urbanistická štúdia rekreačnej 

zóny Slnečné jazerá - Senec“ 

- In g. Tušer - predložil Návrh zadania územnoplánovacieho podkladu „Urbanistická 

štúdia rekreačnej zóny Slnečné jazerá - Senec“ . Oboznámil prítomných s materiálom 

a postupom obstarania urbanistickej štúdie. 

- p. Kmeť - sa dotazoval či je slovná definícia návrhu zadania dostatočne zrozumiteľná 

a zahŕňa všetko čo potrebujeme preriešiť v urbanistickej štúdii. 

- In g. Hudáková - spomenula urbanistickú /architektonickú štúdiu južnej strany 

Slnečných jazier, urbanistickú štúdiu z roku 2005 Slnečných jazier a Hlbokého jazera, 

chýba jej zadefinovanie plôch verejnej pláže, 

- Ing. Tušer - uviedol, aby si prišla pani Hudáková prejsť svoje pripomienky vzhľadom 

na rozsah na úrad; 

- Ing. Hudáková - má pripomienku k zmapovaniu infŕaštruktúry geotermálnych vrtov a 

prípadne využitie, zaoberať sa reguláciou mól, plotov, zadefinovanie zelene na verejnú 

a súkromnú; Pripomienky zašle písomne. 

- p. Kmeť - sa informuje sa môže návrh zadania aj samotná urbanistická štúdia zaoberať 

aj riešením - obmedzením ubytovávania robotníkov - aké formy ubytovania tam môžu 

byť a aké nie. 

- Ing. Tušer - toto z legislatívneho hľadiska obmedziť nejde, pretože všetko sú to formy 

krátkodobého ubytovania a poskytovatelia ubytovania to dokážu obchádzať. 

- Mgr. Krajčovič -či by sa jazerá nemali rozzónovať podľa využitia, Ing. Tušer 

vysvetlil, že zaužívaný stav sa už nedá a voľné plochy sa budú riešiť. 

- p. Kubala ako hosť na komisii navrhol či by nebolo možné počas letnej turistickej 

sezóny zriadiť detašované pracovisko na Slnečných jazerách mestská polícia 
* F V % V 

a zaoberať sa tým v US. Tento návrh podporil aj Ing. Podolský a Bc. Smihel. 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 2/2023
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1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci prerokovala návrh 

zadania územnoplánovacieho podkladu „Urbanistická štúdia rekreačnej zóny Slnečné 

jazerá - Senec “podľa predloženého návrhu 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci berie na vedomie 

návrh zadania územnoplánovacieho podkladu „ Urbanistická štúdia rekreačnej zóny 

Slnečné jazerá - Senec “ svoje prípadné pripomienky pošlú písomne členovia komisie 

na Mestský úrad v Senci útvar stratégie a rozvoja Mesta Senec. 

Hlasovanie: 

Za: 7, protv.O, zdržal sa: 0, neprítomní: 2 (p. Árva, p. Ištvánfi); 

4. Správa cestovného ruchu Senec s.r.o. - Žiadosť o prenájom parkovacích miest 

Kováč 

- Bc. Šmihel - predložil žiadosť pána Kováča o prenájom parkovacích státí na letnú 

sezónu v roku 2023 na severnej strane Slnečných jazier; 

- Ing. Podolský - navrhuje 3,-€ na deň počas letnej turistickej sezóny; 

- Ing. Hudáková - navrhuje postupovať podľa VZN ak je to oficiálne parkovisko; 

- Ing. Podolský - si myslí, že VZN by sa malo vzťahovať len na mesto, odporúča pánovi 

Šmihelovi prenajať podľa platnej legislatívy a VZN. 

Uznesenie komisie cestovného ruchu. dopravy a parkovania č. 3/2023 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala návrh o prenájom parkovacích státí pána Kováča predložený Správou 

cestného ruchu Senec s.r.o. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

odporúča prenájom parkovacích státí. 

Hlasovanie: 

Za: 7,protv.O, zdržalsa:0, neprítomní: 2 (p. Árva,p. Ištvánfi); 

5. Správa cestovného ruchu Senec s.r.o. - Návrh na spoplatnenie parkovania na 

Lichnerovej ul. 

- Bc. Šmihel - prítomným predložil návrh spoplatnenia Lichnerovej ul., v rámci 

spoplatnenia by došlo aj k realizácii dopravného značenia (označeniu boxov 

parkovacích miest). 

- Mgr. Varga - prítomných informoval, že situácia na Lichnerovej ulici je 

problematická, na meste pribúdajú žiadosti prevádzok o vytvorenie vyhradených státí 

najmä z dôvodu, že zákazníci nemajú kde odstaviť svoje vozidlá nakoľko tam stoja 

odstavené vozidlá celodenne ľudí pracujúcich v centre, študentov posledných ročníkov 

gymnázia, 
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obyvateľov, ktorý si svoje autá nedávajú do garáží prípadne dvorov. Za účelom možnosti 

celodenného odstavenia bolo realizované vyznačenie parkovania pri futbalovom 

štadióne a tak isto vznikli ďalšie parkovacie miesta v minulom roku na Hečkovej ulici 

(viď. predložený materiál). Cieľom spoplatnenia je uvoľnenie miest pre návštevníkov 

centra mesta, ktorí idú na pešiu zóna za účelom služieb a obchodov na kratší čas. 

- Bc. Šranko - navrhuje Parkovacie státie pre vozíčkara navrhnúť do niky pri gymnáziu. 

Zjednosmemenie časti ul. Hollého, smer zjednosmemenia odkonzultovať s dopravným 

inšpektorátom. 

- Mgr. Varga - na roh Vodnej a Štúrovej sa osadí dopravná značka navigujúca na 

záchytné parkoviska, pripomienka s presunom státia pre ZŤP sa dá zapracovať ako aj 

smer zjednosmemenia Hollého podľa odporúčania ODI. 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy q parkovania č. 4/2023 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala Návrh na spoplatnenie parkovania na Lichnerovej ulici. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

odporúča mestskému zastupiteľstvu schválenie Návrhu na spoplatnenie parkovania na 

Lichnerovej ulici. 

Hlasovanie: 

Za: 7, proti:0, zdržal sa: 0, neprítomní:2 (p. Árva, p. Ištvánfi); 

6. Priority mesta v rozvoji cyklistickej infrastruktury 

- Mgr. Varga - predložil Priority mesta v oblasti výstavby cyklistickej infraštruktúry - 

priority v oblasti cyklotrás na najbližšie obdobie, ktorým sa bude venovať a 

pripravovať ich. Medzi tieto priority patria: 

Bratislavská (BILLA) - Svätoplukova- Sokolská (školský klub) 

Cyklochodník Senec Juh 

Senec - Malý Biel Senec 

-Veľký Biel 

Železničná - Strieborné jazero (v koridore železničného pozemku) 

Apelovať na BSK s regionálnymi cyklotrasami DeTuSeK a Senec -Viničné-Pezinok 

k viacerým z uvedených cyklochodníkov boli prítomným predložené aj už vypracované 

štúdie / dokumentácia pre územné rozhodnutie a oboznámení s týmito zámermi. p. 

Kmeť - požaduje, aby cyklochodníky boli navrhované s dôrazom na bezpečnosť. Ing. 

Hudáková - požadujem Senec-Veľký Biel medzi priority nakoľko sa obce zaviazali pri 

realizácii ich úsekoch, že budú cez tento cyklochodník napojené na Senec.
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1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala zámer Mestského úradu Senec - Priority mesta v oblasti rozvoja cyklistickej 

infraštruktúry (cyklochodníkov) 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

odporúča prípravu cyklistickej infraštruktúry podľa návrhu Mesta Senec „Priority mesta v 

oblasti rozvoja cyklistickej infraštruktúry (cyklochodníkov)“ Cyklochodníky riešiť s 

dôrazom na bezpečnosť účastníkov premávky. 

Hlasovanie: 

Za: 7, proti: O, zdržal sa: O, neprítomní: 2 (p. Árva, p. Ištvánfi); 

7. Rôzne 

- p. Kmeť - navrhuje čas budúcich komisií o 15:00. termíny sa upozornia. Zasadnutia 

budú aspoň 2. krát za rok. 

- Ing. Lysičan - informuje za „bufetárov“ že prebiehajú rokovania a príprava VZN 

- p. Kubala - ako riešiť nesprávne parkujúce vozidlá v križovatkách, na priechodoch? 

Ing. Gubáni mu odporúča volať mestskú políciu bez obáv. 

- Bc. Šramko - informuje že pokutovať takéto vozidlá ako v zahraničí s pokutovým 

lístkom za stieračom u nás neumožňuje legislatíva. 

8. Záver 

 

Zapísal: Mgr. Matej Varga 

28. 02. 2023 

Na záver predseda Komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom 

 


